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Ciolacu: Consider ca în acest moment este oportuna o OUG care sa înghete absolut

toate angajarile de la stat

Presedintele PSD, Marcel Ciolacu, considera ca, în acest moment, este oportuna o ordonanta de urgenta

care sa înghete "absolut toate" angajarile de la stat, cu exceptia posturilor "unice".

 

"Sunt mai multe lucruri discutate. Forma finala nu a fost decisa. Eu consider ca în acest moment este oportuna o

ordonanta de urgenta care sa înghete absolut toate angajarile de la stat. Fiecare ministru si fiecare agentie sa îsi

faca o analiza proprie si în cazul în care au posturi descoperite sa faca transferuri în interiorul institutiilor. Aici nu

vorbim de posturile unice. De exemplu, posturi unice - un sofer cu un microbuz al unei scoli sa nu mai poata fi

angajat. Normal - posturile unice vor fi ocupate. Va fi exceptie pentru zona medicala, cum este si normal, în rest

nu vor fi exceptii si nu este suficient sa ai un simplu anunt la ANFP ca urmeaza sa tii examenele. Se face exceptie

pentru examenele la care s-au dat deja anumite probe", a declarat Ciolacu, marti, la Palatul Parlamentului, întrebat

ce s-a decis în coalitia de guvernare cu privire la reducerea cheltuielilor bugetare.

 

Întrebat daca s-a decis ca cheltuielile cu bunuri si servicii sa se reduca cu 10%, Ciolacu a raspuns: "Autoritatile

locale au avut o discutie cu ministrul Finantelor si aceasta este varianta cea mai buna. Cred ca nimeni nu ia niciun

ban, deci statul român nu va lua niciun ban înapoi din cei bugetati. Economiile care se fac, atât la autoritatile

locale, cât si la autoritatile centrale, automat sunt folosite în zona de investitii".

 

Potrivit lui Marcel Ciolacu, "nu s-a discutat despre înghetarea veniturilor angajatilor de la stat".

 

"Avem Legea 153, în cererea de plata nr. 4 trebuie sa venim cu o noua lege a salarizarii si în acel moment toate

aceste lucruri vor fi discutate. Nu s-a vorbit de taieri de salarii niciodata, nu s-a vorbit despre nicio înghetare de

venituri. Este o abordare corecta si profesionista", a afirmat liderul PSD. 
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